

经文：以弗所书四 1-16

以弗所书范围：新标准（教会合一与多元）：147-175 页

老师必读：148-149 页；基督徒的合一源于我们神的合一（151-156 页）；基督徒的合一借多元化恩赐成为丰盛（156-168 页）

- 1.合一合乎教会恩召之生命的根本物质。你的教会经历如何？为什么会有这样的经历？
- 2.基督徒的合一，源于我们神的合一。可否解释为何如此？
- 3.保罗列出了基督给教会的某些恩赐。那是什么？这些恩赐在今天教会运用程度如何？
- 4.这些经文如何支持着“人人皆宣教”的异象？事奉“人人有分”，就你的教会而言，达到什么程度。
- 5.研经结束前，照着经文的指示一起为教会-本地与普世-代祷。

Passage: Ephesians 4:1-16

BST coverage: New Standards (Unity and diversity in the Church), pg. 145-173

Compulsory reading for teachers: pg. 146-147; Christian unity arises from the unity of our God (150-155); Christian unity is enriched by the diversity of our gifts (155-168)

Q1.Unity is a fundamental feature of a life worthy of the church's divine calling. How does your experience of the church appear in the light of this statement? Why do you think this is?

Q2.Christian unity arises from the unity of our God. Can you explain how this is so?

Q3.Paul gives a list of some of the spiritual gifts given by Christ to his church. What are they and to what extent do they operate in today's church?

Q4.How do these verses support the vision of an "every member ministry"? To what extent is the description 'Ministers: the entire congregation' true to your church?

Q5 Conclude your study by praying for the church-both locally and more widely-in the light of this passage.